
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 411 

 

На 18 септември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно техническите характеристики 

на бюлетините в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

   Докладва: Севинч Солакова 

2. Проект на решение относно определяне на реда за 

проверка на кандидатите, предложени от партии, коалиции, местни 

коалиции и инициативни комитети в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

   Докладва: Росица Матева 

3. Проект на решение относно промяна в състав на коалиция. 

   Докладва: Росица Матева 

4. Проекти на решения относно състави на общински 

избирателни комисии. 

   Докладват: Росица Матева, Димитър 

    Димитров, Силвия Стойчева, Елка  

    Стоянова, Емил Войнов, Цветозар Томов 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

   Докладват: Росица Матева, Силвия  

    Стойчева,  

6. Доклади по административни преписки. 

   Докладват: Емил Войнов, Цветанка  

    Георгиева, Гергана Стоянова, Любомир  
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    Георгиев, Севинч Солакова, Силвия  

    Стойчева, Росица Матева, Цветозар Томов 

7. Разяснителна кампания.  

   Докладва: Цветозар Томов 

   

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Росица Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов.  

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и господин Димитър Димитров, госпожа 

Росица Матева, и господин Цветозар Томов – зам.-председатели на 

Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. 

В залата сме 10 членове на Централната избирателна комисия – 

имаме необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно техническите характеристики 

на бюлетините в изборите за общински съветници и за кметове на 29 

октомври 2023 г. с докладчик госпожа Солакова. 

2. Проект на решение относно определяне на реда за 

проверка на кандидатите, предложени от партии, коалиции, местни 

коалиции и инициативни комитети в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. с докладчик госпожа 

Матева. 
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3. Проекти на решения, свързани с промени в състави на 

общински избирателни комисии, с докладчици госпожа Матева,  

господин Димитров, госпожа Стойчева, госпожа Елка Стоянова. 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Елка Стоянова.  

5. Доклади по административни преписки с докладчици  

господин Войнов, госпожа Георгиева, Гергана Стоянова, господин 

Георгиев и госпожа Севинч Солакова. 

Колеги, поредността на дневния ред ще се определя в 

зависимост и от работното обсъждане на някои от проектите, които 

са включени в дневния ред. 

Моля за вашите предложения за допълване на дневния ред? 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Аз само да помоля да ме заличите от 

точката „Доклади по дела, жалби и сигнали“, защото няма да имам 

готовност да докладвам днес, чакам документи и не съм се запознала 

още с преписката. Утре ще докладвам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добре, в т. 4 

добавям госпожа Матева и махам госпожа Стоянова като докладчик. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Госпожо Председател, моля да ме 

включите с нова точка „Разяснителна кампания“, ако може. Освен 

това моля да ме включите в точка трета. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да ме включите в т. 4 и т. 5 – по 

жалби и сигнали и по административни преписки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други колеги имат 

ли предложения? 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Госпожо Председател, моля да се 

включи нова точка в дневния ред „Проект на решение относно 

промяна в състава на коалиция“.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Аз Ви предлагам 

това да бъде т. 2 може би, а следващите се преномерират като т. 3 

става „Проект на решение относно промяна в състава на коалиция“  

с докладчик госпожа Матева 

И, както ви предложих, другите точки се преномерират.  

Колеги, други предложения?  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Госпожо Председател моля да бъда 

добавен в точка трета. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: В Проекти на 

решения относно състави на ОИК?  

Други предложения има ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ТЕХНИЧЕСКИТЕ 

ХАРАКТЕРИСТИКИ НА БЮЛЕТИНИТЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 

2023 Г.  

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа е проектът на решение заедно с приложенията – проекти на 

технически характеристики. Обсъден е на работна група. 

Предлагам да изключим камерата за обсъждането на 

приложенията към решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля да гласуваме изключването на камерата по време на 

обсъждането на проекта на решение. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Моля да бъде изключена камерата. (Камерата е изключена.) 

Колеги, моля за вашите изказвания по проекта за решение с 

проектен № 2140 и приложенията към него за всеки вид избори. Има 

ли предложения? 

Колеги, има ли предложения, изказвания? Няма. 

Моля да се включи камерата, за да бъде подложен на 

гласуване проектът на решение. (Камерата е включена.) 

Колеги, моля, режим на гласуване по проект на решение с 

проектен № 2140 ведно с четирите приложения към него. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2441-МИ/18.09.2023 г.  

Сега моля да гласуваме изпращането на писмата до 

Печатницата на БНБ  и до Министерството на финансите. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против – няма. 

 

Продължаваме с доклади в точка четвърта: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО СЪСТАВИ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Докладчик е госпожа Матева.  

Определям за кратко господин Томов да води заседанието. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-15-265/15.09.2023 г. С писмото от ОИК – Невестино, са 

изпратени заявление, което е подадено в Общинската избирателна 

комисия от Владислав Кирилов Лехчански заедно с пълномощно в 

негова полза от Костадин Тодоров Костадинов, с което го 

упълномощава да представлява Партия „Възраждане“ със 

съответните права, молба от Татяна Иванова Керелска да бъде 

освободена като член на ОИК – Невестино, по лични причини, както 

и диплома за завършено висше образование на предложения за нов 

член Пенка Тончева Борисова и декларация от новопредложения 

член по чл. 75 и следващите съгласно Приложение № 1962 от 

изборните книжа. 

Със заявлението от господин Лехчански се прави 

предложение на мястото на члена на ОИК – Невестино, Татяна 

Иванова Керелска да бъде назначена Пенка Тончева Борисова. 

Документите са пристигнали по електронна поща. 

Колеги, предлагам ви да вземем решение, с което да 

освободим като член на ОИК – Невестино, област Кюстендил, 

Татяна Иванова Керелска с посочено ЕГН, да анулираме издаденото 

й удостоверение и да назначим за член на Общинска избирателна 

комисия – Невестино, област Кюстендил, Пенка Тончева Борисова с 

посочено ЕГН. На новоназначения член да бъде издадено 

удостоверение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря, госпожо Матева. 

Колеги, имате ли изказвания по тази точка и по този доклад? 

Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 



7 

Решението е с № 2442-МИ/18.09.2023 г.  

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ! Колеги, в ЦИК е постъпило предложение с вх.№ 

МИ-10-83 от 15.09.2023 г., с което Десислава Калоянова – 

упълномощен представител на Партия „Възраждане“, предлага 

промяна в състава на ОИК – Мъглиж. На мястото на Силвия 

Йоткова Алексиева, която е назначена за член на ОИК, да бъде 

назначена Даниела Симеонова Кучкова. 

Приложено е заявление от Силвия Йоткова Алексиева за 

освобождаването ѝ като член на ОИК; декларация и копие от 

дипломата за завършено висше образование на Даниела Симеонова 

Кучкова и пълномощно в полза на Десислава Калоянова. 

Тъй като са налични всички документи, предлагам да вземем 

решение да освободим като член на ОИК – Мъглиж, област Стара 

Загора, Силвия Йоткова Алексиева със съответното ЕГН и да се 

анулира издаденото й удостоверение. Да се назначи за член на ОИК 

– Мъглиж, област Стара Загора, Даниела Симеонова Кучкова. На 

новоназначения член на ОИК да бъде издадено удостоверение. 

Това е моето предложение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря Ви, колега Томов. 

Колеги, моля, имате думата за изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Има технически проблем с гласуването. Затова ви моля, 

колеги, нека гласуваме с вдигане на ръка.  

Моля, гласувайте. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е с № 2443-МИ/18.09.2023 г. 
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Госпожо Стойчева, заповядайте с доклад в т. 4 от дневния 

ред. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в тази точка ви запознавам с 

постъпила жалба от Борислав Лазаров с вх.№ МИ-22-146…  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Един 

момент, извинете, госпожо Стойчева. В момента сме на точка 

четвърта: „Проекти на решения, свързани със състави на общински 

избирателни комисии.“ 

Заповядайте, госпожо Стойчева, в тази точка. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, предлагам проект на решение 

относно промяна в състава на ОИК – Главиница, област Силистра, 

във връзка с постъпило предложение с вх. № МИ-10-77 и МИ-10-79 

от 15.09.2023 г. от упълномощените представители на Коалиция 

„Продължаваме промяната – Демократична България“, за промяна в 

състава на ОИК – Главиница, като се предлага на мястото на Таня 

Маринова Райчева – заместник-председател на комисията, да бъде 

назначена Мирела Димитрова Лазарова. 

Приложени са всички необходими документи – заявление от 

Таня Райчева за освобождаването й като заместник-председател, 

декларация и копие от диплома за завършено висше образование на 

Мирела Димитрова Лазарова и пълномощно в полза на двете лица, 

подали предложението. 

Поради това на посочените в проекта на решение правни 

основания предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

решение, с което освобождава като заместник-председател на ОИК – 

Главиница, област Силистра, Таня Маринова Райчева и анулира 

издаденото й удостоверение. Назначава за заместник-председател на 

ОИК – Главиница, област Силистра, Мирела Димитрова Лазарова. 

На назначения заместник-председател на Общинската избирателна 

комисия да се издаде удостоверение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря Ви, госпожо Стойчева. 
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Колеги, има ли изказвания във връзка с проекта за ОИК – 

Главиница? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2444-МИ/18.09.2023 г.  

Госпожо Елка Стоянова, заповядайте в точка четвърта. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, от ОИК – Пловдив, са ни 

изпратили писмо, с което ни уведомяват, че е настъпила промяна в 

името на председателя на ОИК, поради което ви предлагам проект 

на решение с проектен № 2646-МИ. С него допускаме изменение и 

допълнение на Решение № 2278-МИ/08.09.2023 г., с което сме 

назначили Общинската избирателна комисия в Пловдив.  

Уточнявам, че промяната в името е настъпила след 

назначаването на Общинската избирателна комисия. 

Моля да погледнете проекта и, ако нямате бележки, да го 

гласуваме. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли 

изказвания по доклада? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 

(Георги Баханов).  

Решението е № 2445-МИ/18.09.2023 г.  

Колеги, моля за внимание. Аз също ще предложа да 

разгледаме един проект на решение за промяна в състава на ОИК – 

Руен, област Бургас. Проектът е качен във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали и е с проектен № 2645-МИ. 
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В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-73/15.09.2023 г. от Диана Георгиева 

Касабова-Симеонова – упълномощен представител на коалиция 

„БСП за България“, за промяна в ОИК – Руен. Става дума за това, че 

се предлага на мястото на Недялко Димитров Стоянов – заместник-

председател на ОИК, да бъде назначена Милена Димитрова 

Панайотова на същата позиция. 

Към предложението са приложени: заявление от Недялко 

Димитров Стоянов за освобождаването му като член на ОИК и 

изискваните от Изборния кодекс документи във връзка с 

евентуалното назначаване на Милена Димитрова Панайотова. 

Предвид изложеното предлагам да вземем решение, с което 

да освободим като заместник-председател на Общинска избирателна 

комисия – Руен, област Бургас, Недялко Димитров Стоянов и да 

анулираме издаденото му удостоверение, както и да назначим за 

заместник-председател на ОИК – Руен, Милена Димитрова 

Панайотова и да й се издаде удостоверение за това назначение. 

Моля, имате думата за изказвания във връзка с този проект. 

Не виждам такива. 

Предлагам да преминем към гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2446-МИ/18.09.2023 г.  

 

Преминаваме към точка пета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-22-146/ 

15.09.2023 г. от         Б.          Л. сме сигнализирани за това, че на 

сайта на ОИК – Пазарджик, липсва каквато и да било информация 
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като електронна поща, телефон за връзка с ОИК и представителите 

на партията били затруднени да обжалват решенията до ЦИК. 

От направената проверка, която аз извърших на сайта, е 

видно, че е наличен е-mail на Общинска избирателна комисия – 

Пазарджик, на който могат да се изпращат жалби, сигнали. Адресът 

е наличен. Не съществуват към този момент единствено телефоните. 

Но с оглед на изпълнението на съдебното решение в някакъв по-

късен етап ще бъдат налични и тези данни. 

Така че докладвам сигнала за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади по точка шеста от дневния ред. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, докладвам за последващо 

одобрение писмо, изпратено до Общинска избирателна комисия – 

Пазарджик, във връзка със съдебно решение № 8589/15.09.2023 г. на 

Върховния административен съд, с което указваме на Общинска 

избирателна комисия – Пазарджик, че членовете на комисията 

следва да изпълняват правомощията си като членове на ОИК, без да 

прекъсват процеса по приемане на документи за регистрация на 

партии, коалиции и местни коалиции и инициативни комитети и 

други дейности, свързани с изборния процес, до назначаване на 

състав на Общинска избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

последващо одобрение. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева);  против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в изпълнение на Решение № 

1750 на Централната избирателна комисия сме получили преписка 

от кмета на община Рила за отваряне на запечатано помещение в 

общината с цел предаване на документи на Държавен архив – гр. 

Кюстендил. Докладвам го за сведение на комисията. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади в точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В СЪСТАВ 

НА КОАЛИЦИЯ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в петък, 15.09.223 г., 

ви докладвах постъпило по електронна поща искане от Партия 

Българско национално обединение да напусне Коалиция „Граждани 

за общината“. Изпратихме писмо, че следва да бъде подадено 

заявлението в оригинал. На 16.09.2023 г. е подадено заявление – 

Приложение № 27-МИ от изборните книжа, с вх.№ МИ-10-90/ 

16.09.2023 г., с което представляващият партия „Българско 

национално обединение“        Г.             В.              Г. заявява 

желанието на партията да напусне коалиция „Граждани за 

общината“.  

По изложеното ви предлагам проект на решение с проектен 

№ 2647, с което да допуснем промяната в състава на Коалиция 

„Граждани за общината“. Тази коалиция не носи име на напускащата 

партия. Остават две партии в коалицията – Българска работническо-

селска партия и Партия КОЙ – Компетентност, отговорност и 

истина. 

Предлагам на посочените правни основания да приемем 

решение, с което извършваме промяна в състава, като заличаваме 

Партия „Българско национално обединение“ от състава на 

коалицията. Анулираме издаденото удостоверение № 1/05.09.2023 г. 

и издаваме ново удостоверение с вписване на новия състав на 

коалицията след извършените промени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Колеги, моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева);  против – няма. 

Решението е с № 2447-МИ/18.09.2023 г.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, сега ви предлагам да гласуваме 

едно писмо до всички общински избирателни комисии, с което да ги 

уведомим, че с Решение № 2447-МИ от 18.09.2023 г. е извършена 

промяна в състава на Коалиция „Граждани за общината“ и да 

уведомим кой е актуалният състав на тази коалиция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме писмото. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против – няма. 

Продължаваме с доклади по административни преписки. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-253 от 

15.09.2023 г. сме получили запитване от Общинска избирателна 

комисия – Златоград: при положение, че липсва подпис на 

заявлението, следва ли да бъдат приемани такива заявления. 

Още в петъчния ден – 15.09.2023 г. – Централната 

избирателна комисия изпрати указания до всички общински 

избирателни комисии как да процедират в тези случай. Така че това 

запитване ви го докладвам за сведение. 

С вх. № МИ-15-275/17.09.2023 г. сме получили писмо от ОИК 

– Бургас, които ни питат за разяснение относно това как да извършат 

проверка на настоящия адрес на кандидатите, както и за датата на 

адресната регистрация. 

Предстои Централната избирателна комисия да приеме 

решение, свързано с проверка на кандидатите. Така че в това 

решение те ще намерят указанията, от които се нуждаят. 

Още една преписка, която ви докладвам за сведение. 
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Тя е с вх. № МИ-06-351 от 14.09.2023 г. от община Борово, от 

заместник-кмет, който ни пита: трябва ли действащ общински 

съветник, ако се кандидатира за кмет на кметство, да напусне 

Общинския съвет до края на мандата? 

Докладвам ви го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме със следващите доклади в точка шеста. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е съобщение 

от ЦАИС ЕОП с вх. № ЦИК-06-15/16.09.2023 г. То е във връзка с 

обществената поръчка „Дейности по надграждане на системния и 

приложен софтуер за СУЕМГ за изборите за общински съветници и 

за кметове на 29 октомври 2023 г.“  

Със съобщението ни уведомяват, че документите за 

осъществяване на контрол по чл. 233 от ЗОП са получени и са със 

съответния входящ номер. Докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от Сиела Норма АД с вх. № ЦИК-06-14-1/ 

16.09.2023 г. С него ни уведомяват, че са получили е-mail с поканата 

за преговорите на 20.09.2023 г. от 10,00 ч. Също го докладвам за 

сведение. Другите доклади ще представя малко по-късно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Гергана 

Стоянова има думата.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам постъпило писмо 

от Национална следствена служба към Прокуратурата на Република 

България с вх. № ПВР-09-44/18.09.2023 г. относно извършването на 

експертиза по посочен номер разследване на Следствен отдел при 

Софийска градска прокуратура. Посочени са документите, които 

следва да се предоставят в оригинал на определения специалист за 

извършване на експертизата. 

Докладвам го за сведение и ще бъде възложено на директора 

на дирекция „Администрация“ да създаде необходимата 

организация – да се уточни конкретно време, в което да бъде 

извършена експертизата. 
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Колеги, докладвам ви също така писмо с вх. № МИ-11-59 от 

18.09.2023 г. – запитване от  господин     М.      Р., което е във връзка 

с дадено указание от Общинска избирателна комисия – Хасково. То 

е свързано с наименованието на местна коалиция, която 

запитващото лице представлява, и искало да бъде регистрирано в 

Общинска избирателна комисия – Хасково. 

Господин Р. отправя запитване. За него съществува неяснота 

относно правилата и ограниченията по повод формиране на 

наименованието на местните коалиции, както и заложеното в наше 

Решение № 2218-МИ/03.08.2023 г. – също във връзка с 

наименованието на местните коалиции и съдържащите се вътре име 

и абревиатури. 

Аз ще ви предложа да изпратим писмен отговор на  господин 

Р.         и с оглед на изтичащия срок за регистрации – днес до 17,00 ч. 

Ще ви предложа да бъде изпратен отговор, който след малко ще кача 

във вътрешната мрежа и ще помоля тогава да се върнем за гласуване 

на отговора, за да можете да се запознаете с текста, който съм 

подготвила. 

Сега само моля да прочетете запитването, което е с вх. № 

МИ-11-59/18.09.2023 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, следващ 

докладчик в точка шеста е госпожа Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали има писмо с вх. № МИ-15-270 от 

15.09.2023 г., изпратено до всички общински избирателни комисии, 

с което ги уведомяваме за промяна в наименованието на коалиция 

„Съединени за Пловдив“. 

Моля за последващо одобрение, тъй като пропуснах да 

предложа да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

последващо одобрение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-15-276 от 17.09.2023 г., което е изпратено от члена на ОИК – 

Стара Загора, Дамян Тилев. Той твърди, че е възникнал спор в ОИК 

– Стара Загора, относно прилагането на т. 35 от Решение № 2218-

МИ от 05.09.2023 г. на ЦИК. Това е решението за регистрация на 

партии, коалиции и местни коалиции в общински избирателни 

комисии, а т. 35 възлага на общинските избирателни комисии, след 

като приемат решение за регистрация на партия, коалиция или 

местна коалиция, да впишат тези решения в публичния регистър на 

партиите, коалициите и местните коалиции. Тук сме им посочили 

кои приложения са съответно от изборните книжа. 

Въпросът е следва ли да се поддържат публичните регистри 

на общинските избирателни комисии актуални. Това е смисълът на 

тези публични регистри – да се поддържат актуални, за да може на 

интернет-страницата на съответната комисия от този публичен 

регистър да се информират както избирателите, така и 

представителите на партии и коалиции какви решения е взела 

Общинската избирателна комисия. 

Но дотолкова, доколкото, първо, това е задължение на 

общинските избирателни комисии, не смятам, че има нещо неясно в 

т. 35 от нашето решение и изпратено от член на ОИК. 

Предлагам ви го за сведение и наистина се надявам всички 

общински избирателни комисии внимателно да четат и да прилагат 

решенията, които е приела Централната избирателна комисия и е 

определила съответните действия на общинските избирателни 

комисии. 

Следващият ми доклад е приемо-предавателен протокол с вх. 

№ ЦИК-00-293/16.09.2023 г. С този приемо-предавателен протокол 

са предадени в изпълнение на протоколното решение на ЦИК 

подписките за подкрепа на всички партии и коалиции, регистрирани 
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в Централната избирателна комисия. Предадени са на 

„Информационно обслужване“ АД, за да бъдат публикувани на 

нашата интернет-страница. 

С писмо с вх. № МИ-00-29/17.09.2023 г., изпратено ни от 

„Информационно обслужване“ АД, ни информират, че е осигурена 

възможност на интернет-страницата на ЦИК в „Местни избори“, 

раздел „За избиратели“, като е добавен булет „Проверка в списъците 

на лицата, подкрепящи регистрацията на партии, коалиции за 

участие в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г., който отвежда към страницата за регистрация. 

Функционалността е запазена по същия начин, по който е 

работила досега. Данните в базата данни са анонимизирани и 

криптирани с цел защита на личните данни. Достъпът до проверката 

в списъците на лицата, подкрепящи регистрацията на партии, 

коалиции и независими кандидати в изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. е ограничен. 

Тоест, в момента на нашата интернет-страница е активна 

само проверката в подписките, свързано с местните избори. 

Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е госпожа Солакова. Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам един въпрос от 

РИК – Брезник, по който сигурно ще помислим допълнително – за 

случаите, в които няма да има регистрирани кандидати за участие в 

изборите за кмет на кметство. 

От община Стамболийски сме получили писмо в отговор на 

нашето, с което ни уведомяват, че определеното помещение за ОИК 

– Стамболийски, в началото е било същото, което е било ползвано в 

мандата 2019 – 2023 г. Тъй като то не било одобрено от Общинската 

избирателна комисия, затова са организирали преместването в друго 

помещение, което Общинската избирателна комисия не е одобрила 

към настоящия момент. Считат, че община Стамболийски е 

изпълнила всички изисквания на Изборния кодекс и на ЦИК 
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съгласно писмо, което изпратихме на 04.09.2023 г. за осигуряване 

условия за работа на общинските избирателни комисии. 

На този етап ви го докладвам за сведение и предлагам да 

приключим преписката към момента. 

Колеги, имаме постъпил въпрос от кмета на община 

Трекляно по отношение на Решение № 1954-МИ за изплащане на 

средства за пътни разходи или възстановяването на извършените 

разходи за пътуване на членовете на общинските избирателни 

комисии. 

Поставя въпрос конкретно за Общинската избирателна 

комисия – Трекляно, като посочва, че част от адресите по настоящ 

адрес са на територията на община Трекляно, а друга част са на 

територията на друга община. В случая по нашето решение ние сме 

приели, че само когато постоянният и настоящият адрес са в 

мястото, където е седалището на Общинската избирателна комисия, 

само тогава не се дължат пътни разходи за лицата. Във всички 

случаи, когато един от двата адреса е извън населеното място по 

седалището на Общинската избирателна комисия, се дължат пътни 

разходи и те са за фактически извършените разходи за пътуване, 

като за целта се представят съответните разходо-оправдателни 

документи. 

В този смисъл ще се изготви писмо, което по-късно ще 

представя на вниманието ви за гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади в точка четвърта от дневния ред: 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, предлагам ви 

проект за решение относно промени в състава на ОИК – Чипровци, 

област Монтана.  

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-15-267/15.09.2023 г. от Спасимир 

Николаев Спасов, упълномощен представител на Партия 

„Възраждане“, за промяна в ОИК – Чипровци. Предлага се на 
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мястото на Надя Борисова Гоцова-Кунева, заместник-председател на 

ОИК, да бъде назначена Валентина Здравкова Иванова-Тачева. 

Към предложението се приложени заявление от Надя 

Борисова Гоцова-Кунева за освобождаването й като заместник-

председател на ОИК, съответната декларация и копие от дипломата 

за завършено висше образование на Валентина Здравкова Иванова-

Тачева и пълномощно в полза на Спасимир Спасов. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното решение: освобождава като заместник-

председател на ОИК – Чипровци, област Монтана, Надя Борисова 

Гоцова – Кунева със съответното ЕГН и анулира издаденото й 

удостоверение. Назначава за заместник-председател на ОИК – 

Чипровци, област Монтана, Валентина Здравкова Иванова – Тачева, 

със съответното ЕГН. На назначения заместник-председател на ОИК 

да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2448-МИ/18.09.2023 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Следобедната част ще продължи в 16,00 ч., за да се 

подготвят всички преписки, които са постъпили. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 
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Продължаваме с доклад на колегата Гергана Стоянова в точка 

шеста. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад писмо с 

вх. № МИ-11-59/17.09.2023 г., което докладвах в сутрешната част на 

заседанието. Подготвеният отговор на така отправеното запитване в 

писмото е в писмен вид в моя папка с проектен номер 7557. 

Моля да се запознаете с текста и ако има коментари, да ги 

споделите и да подложим на гласуване дали да се изпрати този 

отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Има ли предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 3 (Йорданка Ганчева, Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

Продължаваме с доклад на госпожа Стойчева в точка 

четвърта. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка с моите инициали с 

проектен номер 2656 може да се запознаете с проект на решение 

относно назначаване на ОИК в община Пазарджик, област 

Пазарджик за изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

В изпълнение на Решение № 8589/15.09.2023 г. по адм. дело 

№ 8792/2023 г. на Върховния административен съд, с което е 

отменено Решение № 2275-МИ/08.09.2023 г. на Централната 

избирателна комисия, относно назначаване на ОИК  в община 

Пазарджик за изборите за общински съветници и за кметове на 29 

октомври и писмо с изх. № МИ-15-269/15.09.2023 г. на Централната 

избирателна комисия, в ЦИК са постъпили писмени предложения за 

поименен състав на ОИК – Пазарджик, съобразно т. 12 и т. 1 на 

Решение № 1962-МИ/04.08.2023 г. на Централната избирателна 
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комисия от упълномощените представители на парламентарно 

представените партии и коалиции. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 75, 

ал. 11 от Изборния кодекс предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме решение, с което назначава Общинската 

избирателна комисия в община Пазарджик, област Пазарджик в 

състав от 11 членове, както следва: председател – Антони 

Христосков Върбев – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Христина 

Геомарова Ганчева – ПП-ДБ; Любомира Георгиева Бунева – 

„Възраждане“; Виолета Стефанова Ценова – „БСП за България“; 

Стойко Николов Власев – ИТН; секретар – Али Ахмедов 

Чешмеджиев – ДПС; членове: Боряна Чавдарова Дунгарова и 

Лъчезар Николаев Минев – ГЕРБ-СДС; Цветелина Георгиева 

Купенова и Иванка Василева Гатина – ПП-ДБ; Димитър Георгиев 

Георгиев – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 18 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Извинявам се, госпожо Председател, 

за пълнота на доклада само да добавя, че има предложени и резервни 

членове на Общинската избирателна комисия, които са в списък, 

приложен към проекта на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля да гласуваме 

така представения проект. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2449-МИ/18.09.2023 г. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с току-що 

приетото решение предлагам да изпратим писмо до Общинска 

избирателна комисия – Пазарджик, с което да ги уведомим, че 

следва да препотвърдят всички приети решения и извършени 

действия до 18 септември 2023 г. от Общинската избирателна 

комисия, назначена с Решение № 2275-МИ на Централната 

избирателна комисия. 

Следващото писмо да бъде до кмета на община Пазарджик с 

копие до Общинската избирателна комисия относно изплащането на 

възнагражденията на членовете на ОИК   С.        А.           Г. и           

Д.           Б.               С., които вече не фигурират в новия 11-членен 

състав на комисията, че следва да бъдат изчислени до 18 септември 

2023 г. включително. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по двата 

проекта на писма има ли изказвания, или предложения, тъй като ще 

ги подложа на гласуване заедно? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в ЦИК постъпи предложение 

за промяна в състава на ОИК – Ракитово, от упълномощен 

представител на коалиция „БСП за България“. 

Към предложението имаме приложена декларация от Росица 

Ангелова Харискова и копие от дипломата й за завършено висше 

образование, включително и пълномощно, което се намира и в 

папката на ОИК – Ракитово.  

Към преписката се съдържа и заявление от Ани Георгиева 

Сичева, назначена за зам.-председател на ОИК с искане за 

освобождаването й от длъжността. 
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Предлагам да приемем решение, с което да освободим като 

зам.-председател на ОИК – Ракитово, Ани Георгиева Сичева и да 

анулираме издаденото удостоверение.  

Да назначим за зам.-председател на ОИК – Ракитово, Росица 

Ангелова Харискова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2450-МИ/18.09.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

проект на решение в моя папка от днешна дата за промени в състава 

на ОИК – Белово, област Пазарджик. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-78/15.09.2023 г. от Стоян Троянов –

упълномощен представител на партия „Възраждане“, за промяна в 

ОИК – Белово, към което предложение са приложени заявление от 

Васил Любенов Григоров за освобождаването му като член на ОИК, 

декларация от предложения за член на ОИК Васил Григоров, копие 

от дипломата му за завършено висше образование и пълномощно в 

полза на Стоян Христов. 

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което да освободи като член на ОИК – Белово, област 

Пазарджик Васил Любенов Григоров с посочено ЕГН и анулира 

издаденото му удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Белово, област Пазарджик Илко 

Георгиев Борисов с посочено ЕГН, като на назначения член на ОИК 

да се издаде удостоверение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта?  

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2451-МИ/18.09.2023 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам само за сведение 

постъпило в Централната избирателна комисия по имейл с вх. № 

МИ-06-360/15.09.2023 г. предложение от упълномощения 

представител на коалиция ГЕРБ-СДС за временна замяна на член от 

ОИК – Септември, за посочен период 16 септември – 25 септември, с 

изпратени по имейл в копие документи, в които обаче липсваше 

заявление от лицето, което желае временно да бъде заменено. 

След уточнение по телефона с упълномощения представител 

на политическата сила беше уточнено, че няма да бъде представено 

такова заявление и че се отказва така заявената временна замяна, 

поради което ви докладвам преписката за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Господин 

Димитров, заповядайте с Вашия доклад. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-95 от Павлина Георгиева, упълномощен 

представител на коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, за промяна в състава на ОИК – Шабла. 

Предлага се на мястото на Росица Стоилова Василева, 

назначена за член на ОИК, да бъде назначен Николай Красимиров 

Стефанов. 

Предложението е постъпило по електронната поща и към 

него имаме диплома за завършено висше образование, пълномощно 
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в полза на Павлина Георгиева, декларация по чл. 75, поради което 

предлагам Централната избирателна комисия да освободи като член 

на ОИК – Шабла, област Добрич Росица Стоилова Василева със 

съответното ЕГН и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Шабла, област Добрич Николай 

Красимиров Стефанов. 

На назначения член да бъде издадено удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2452-МИ/18.09.2023 г. 

Продължаваме с пета точка от дневния ред: Доклади по дела, 

жалби и сигнали. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви жалба, постъпила 

в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-10-76/15.09.2023 г., 

с което областният координатор на „Има Такъв Народ“ обжалва 

действия на ОИК – Лом, и се иска да се разпореди на ОИК – Лом, да 

започне да изпълнява функциите си в пълен обем. Прави се 

оплакване, че документите за регистрация на политическата партия 

са входирани с входящи номера 7, 8 и 9 на 14 септември, а на 

заседанието, насрочено и проведено на 14 септември, не е взето 

решение за регистрация. 

Колеги, извърших проверка. На 15 септември е взето решение 

за регистрация на партията, така че ви предлагам тази жалба да 

остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, коригирам предложението си и 

ви предлагам да гласуваме оставането на тази жалба без разглеждане 

поради липса на правен интерес. 

За пълнота на доклада решенията, с които е регистрирана 

партията, са съответно Решение № 23-МИ/15.09.2023 г.; Решение № 

24-МИ/15.09.2023 г. и Решение № 25-МИ/15.09.2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване жалбата, докладвана от госпожа Матева да остане без 

разглеждане поради липса на правен интерес. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е писмо, 

озаглавено „жалба“, с вх. № МИ-22-160/18.09.2023 г. Подадена е по 

електронна поща от        Р.           С., организационен секретар на 

коалиция „Граждани за общината“, с оплакване, че в ОИК – 

Радомир, са отказали да приемат документите на коалиция 

„Граждани за общината“ с твърдението, че им се изисква 

представянето на пълномощно на един от представляващите партия 

от коалицията. 

Колеги, свързах се по телефона и говорих с председателя на 

ОИК – Радомир, която ми каза, че на днешна дата в 11,20 ч. са 

заведени във входящия регистър документите на коалицията и на 

днешното заседание предстои да бъде взето решение за 

регистрацията им. 

Уведомила съм и госпожа        С.        по телефона, тъй като 

има телефон, така че докладвам това писмо за сведение. 

Докладвам ви писмо, получено по електронната поща, 

озаглавено „Сигнал за нарушение“, с вх. № МИ-22-159/18.09.2023 г. 

Прави се оплакване от          И. и Р.           К., като твърдят, че са 

обявени списъците с кандидати за кмет и за общински съветници, 

издигнати от БСП – Асеновград, и желаят сигналоподателите да 
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подадат сигнал срещу нередовност в кандидатурата на едно от 

лицата, които са издигнати, с твърдение, че срещу това лице има 

образувано досъдебно производство за престъпление с посочен текст 

от Наказателния кодекс. Разследването било в ход и смятат, че не е 

удачно този човек да се кандидатира за общински съветник. 

Има доста изложение по въпроса, но тъй като изискването за 

лице да няма право да се кандидатира за общински съветник е да 

бъде осъдено с влязла в сила присъда лишаване от свобода, 

предлагам този сигнал да остане за сведение. 

Следващият ми доклад е свързан с писмо от Върховния 

административен съд. Първото е с вх. № МИ-08-39/15.09.2023 г. С 

него ни връщат 1 бр. папка, съставляваща преписка на ОИК – 

Хасково, и Решение № 8584/14.09.2023 г. по адм. дело № 

8824/2023 г. С това решение се отхвърля жалбата на партия ДПС 

срещу Решение № 2279-МИ/08.09.2023 г. на ЦИК, с което е 

назначена ОИК – Хасково. 

Следващият доклад е писмо с вх. № МИ-08-37/15.09.2023 г., с 

което ни се връща от Върховния административен съд 1 бр. папка, 

съставляваща преписка на ОИК – Петрич, ведно с влязло в сила 

Решение № 8588/15.09.2023 г., постановено по адм. дело № 

8793/2023 г. на ВАС. С това решение се отхвърля жалбата, подадена 

от ПП „Има Такъв Народ“ срещу Решене № 2229-МИ на ЦИК за 

назначаване на ОИК – Петрич. 

Следващото писмо е с вх. № МИ-08-38/15.09.2023 г., с което 

ни се връща 1 бр. папка, съставляваща преписка на ОИК – Ситово, 

заедно с препис от влязло в сила Решение № 8586/15.09.2023 г., 

постановено по адм. дело 8827/2023 г. по описа на Върховния 

административен съд. С това решение се отхвърля жалбата на 

представляващия Общински съвет на ПП ДПС – Ситово, против 

решението, с което е назначена ОИК – Ситово. 

Последно такова писмо – вх. № МИ-08-40/15.09.2023 г., с 

което ни се връща 1 бр. папка, съставляваща преписка на ОИК – 

Роман, заедно с Разпореждане № 8576/14.09.2023 г. по адм. дело № 
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8826/2023 г. С това разпореждане се оставя без разглеждане жалбата, 

подадена от           Т.            В., представляващ ПП ГЕРБ срещу 

Решение № 2246-МИ на ЦИК, относно назначаване на ОИК – Роман. 

Това са писмата от Върховния административен съд – докладвах ги 

за сведение. 

Следващият ми доклад е постъпило по електронната поща 

писмо с вх. № ЦИК-00-154-20/18.09.2023 г. от проф.                Д., 

който е едно от вещите лица, назначени по Търговско дело № 

822/2022 г. 

Второто писмо е към същия номер с индекс 20 от днешна 

дата, с което ни се изпраща повторно същото електронно писмо от 

Д.            Д.,        към което е приложен и доклад на вещите лица, 

които са депозирали, очевидно, този доклад в съда – докладвам ги за 

сведение. 

Последно докладвам жалба с вх. № МИ-10-101/18.09.2023 г., 

постъпила в Централната избирателна комисия в 16,21 ч. от ПП 

„Единение“. С тази жалба се обжалва Решение № 2423-

МИ/14.09.2023 г. на ЦИК. Ще бъде комплектувана преписката и 

внесена във Върховния административен съд. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в точка пета – госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви помоля да 

погледнете проектен номер 7561, отнасящ се към образувано в 

Административен съд – Добрич, адм. дело № 195/2023 г. Делото е 

насрочено за 20 септември от 10,00 ч. и това писмо е становище по 

хода на делото и по отношение на доказателствените искания. То е 

още на етап събиране на доказателства. 

Ние сме отговорили още на исковата молба и сме 

предоставили на съда както отговор по самата искова молба, така и 

сме изложили аргументи относно възраженията по направените 

доказателствени искания на ищеца. Тъй като на този етап 

продължава събирането на доказателства, съответно ищецът е 

задължен да представи уточнение по направените от него 
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доказателствени искания, моля да изпратим на съда това писмо, като 

в следващ етап ще предложа и как да бъде обосновано участието на 

Централната избирателна комисия в съдебно заседание.  

На този етап това е предложението ми – да ги уведомим, че 

нямаме възражение да се даде ход на делото и потвърждаваме 

всички възражения, които са направени по доказателствените 

искания на ищеца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпили три 

броя жалби: вх. №№ МИ-10-91/16.09.2023 г. от  С.          П., 

упълномощен представител на ПП „Движение за права и свободи“; 

вх. № МИ-10-91-1/18.09.2023 г. от  Б.  Г., упълномощен 

представител на ПП ГЕРБ и вх. № МИ-10-91-2/18.09.2023 г. от       П. 

Т.,   упълномощен представител на коалиция „БСП за България“ – 

всички тези жалби са насочени срещу Решение № 29-МИ от 

15 септември на ОИК – Хисаря. 

Предлагам ви проект на решение с проектен номер 2657 в 

моя папка от днешна дата, в което са описани така постъпилите 

жалби, както ви ги докладвах току-що. 

Жалбоподателите са партии и коалиция, регистрирани за 

участие в изборите за общински съветници и кметове на 

29 октомври, което обосновава правния им интерес от обжалване на 

горепосоченото решение на ОИК – Хисаря, с което решение се 

определя броят на членовете на секционните избирателни комисии, 

съставът и ръководствата на същите, находящи се на територията на 
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община Хисаря при произвеждане на изборите за общински 

съветници и кметове на 29 октомври 2023 г.  

Всички жалбоподатели твърдят, че оспорваното решение е 

незаконосъобразно като противоречащо на разпоредбата на чл. 92, 

ал. 6 от Изборния кодекс и наше Решение № 2378-МИ/12.09.2023 г. 

В предложения проект е изложено, че ЦИК намира жалбите 

за допустими като подадени в законоустановения срок, постъпили в 

ЦИК. Жалбите са подадени от легитимирани лица с правен интерес 

срещу подлежащ на обжалване акт на ОИК – Хисаря, а по същество 

с оглед фактическите обстоятелства са следните: с оспорваното 

Решение № 29-МИ/15.09.2023 г. ОИК – Хисаря, е определила за 

секционните избирателни комисии за секции до 200 лица с 

избирателни права и за подвижните избирателни секции на 

територията на община Хисаря общият брой членове, включително 

председател, зам.-председател и секретар, да бъдат 5 членове, а 

парламентарно представените партии и коалиции, които имат право 

на поне един член във всяка секционна избирателна комисия 

съгласно разпоредбата на чл. 92, ал. 6 от Изборния кодекс и т. 13 от 

наше Решение № 2378-МИ са шест и същите са посочени в 

цитираното решение на Централната избирателна комисия. 

При така установената фактическа обстановка Централната 

избирателна комисия приема, че ОИК – Хисаря, при постановяване 

на обжалвания акт е допуснала нарушение на материалната 

разпоредба на закона – чл. 92, ал. 6 от Изборния кодекс и съответния 

текст от Решение № 2378-МИ/12.09.2023 г. на ЦИК, в частта на 

решение № 29-МИ, с което е определила общ брой на членовете на 

СИК – 5 членове, което води до незаконосъобразност на решението 

му в тази част.  

За да бъде съобразено със законовите разпоредби и 

решението на ЦИК, ОИК – Хисаря, следва да определи общ брой на 

съставите на СИК/ПСИК, включително председател, заместник-

председател и секретар от минимум 6 членове, респективно 

съобразно числеността на членовете на секционната избирателна 
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комисия и квотния принцип на парламентарно представените партии 

и коалиции, които имат право на поне един член във всяка 

секционна избирателна комисия, да бъдат определени съставите и 

ръководствата на секционната избирателна комисия на територията 

на община Хисаря. 

Предвид всичко гореизложено предлагам да вземем решение, 

с което отменяме като незаконосъобразно Решение № 29-МИ/ 

15.09.2023 г. на ОИК – Хисаря, в частта, с която е определила общ 

брой на членовете на секционна избирателна комисия за секции до 

200 лица с избирателни права и за подвижните избирателни секции 

на територията на община Хисаря – 5 членове. 

Връщаме на ОИК – Хисаря, за произнасяне в отменената част 

на посоченото тяхно решение съобразно указанията, изложени в 

мотивите на настоящото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по този проект на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2453-МИ/18.09.12023 г. 

Връщаме се в точка четвърта – заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

предложение от упълномощен представител на ПП „Има Такъв 

Народ“, с вх. № МИ-10-100 от днешна дата, като предлага на 

мястото на освободения зам.-председател Деница Петкова Иванова 

от ОИК – Каспичан, да бъде назначена Нелина Георгиева 

Димитрова. 

Към преписката са приложени изискуемите документи за 

новия зам.-председател. Приложена е диплома и декларация. 



32 

Предлагам ви проект на решение, с което да назначим за зам.-

председател на ОИК – Каспичан, област Шумен Нелина Георгиева 

Димитрова със съответното ЕГН. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Стоянова, Димитър 

Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2454-МИ/18.09.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви 

постъпило предложение от Юлвие Ахмедова Мутишева, 

упълномощен представител на ПП „Има Такъв Народ“ с вх. № МИ-

10-52-3/18.09.2023 г. Преди това по имейла е входиран вх. № МИ-10-

77/15.09.2023 г. – става въпрос за едно и също действие, което 

предлага да бъде извършено, а именно с предложението от 

18 септември 2023 г. упълномощеният представител на ПП „Има 

Такъв Народ“ моли да заличим като член на ОИК – Тутракан, 

Габриела Валентинова Йорданова с посочено ЕГН. 

Приложено е пълномощно в полза на Юлвие Ахмедова 

Мутишева, автобиография на Таня Райчева, декларация в оригинал 

от Таня Райчева и копие от дипломата на същата. 

Уважаеми колеги, за пълнота на доклада ще припомня, че 

Габриела Валентинова Йорданова беше освободена с решение на 

Централната избирателна комисия, а Таня Маринова Райчева беше 

досегашен зам.-председател на ОИК – Главиница, която с днешно 

решение на Централната избирателна комисия по нейна молба беше 

освободена като зам.-председател на ОИК – Главиница. 

Считам, че към момента няма пречки същата да бъде 

назначена за член на ОИК – Тутракан, както е и предложението. 
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Подготвен е проект на решение във вътрешната мрежа 

относно промени в състава на ОИК – Тутракан. Описано е това, 

което ви докладвах преди малко и Решение № 2426-

МИ/14.09.2023 г., с което е освободена Габриела Йорданова, член на 

ОИК – Тутракан, на нейно място да бъде назначена Таня Маринова 

Райчева. 

Приложени са необходимите документи, така че предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе решение и да назначи за 

член на ОИК – Тутракан, област Силистра посоченото преди малко 

лице с посочено ЕГН. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2455-МИ/18.09.2023 г. 

Колеги, определям господин Димитров за малко да води 

заседанието. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

МИ-15-251/15.09.2023 г. По имейл е получена молба относно 

допусната техническа грешка в наше Решение № 2298-

МИ/08.09.2023 г. относно назначаване на ОИК – Трекляно, област 

Кюстендил. 

Секретарят и председателят на комисията ни уведомяват и 

молят да допуснем поправка на техническа грешка в това наше 

решение фамилното име на Гергана Здравкова Миленкова да се чете 

„Гергана Здравкова Анакиева“. 

За мен не е неправилно изписано, тъй като в дипломата името 

е Гергана Здравкова Миленкова. 
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Уважаеми колеги, видно от декларацията на лицето, което я е 

попълнило, за участието му като член на ОИК – Трекляно, същата е 

посочена като Гергана Здравкова Анакиева.  

Подготвен е проект на решение относно поправка на 

техническа грешка в наше Решение № 2298-МИ/08.09.2023 г., като 

предлагам Централната избирателна комисия да вземе решение, с 

което да допусне поправка на техническа грешка, като името на 

назначения за член на ОИК Гергана Здравкова Миленкова, да се чете 

„Гергана Здравкова Анакиева“. 

Анулира издаденото й удостоверение и да й издаде ново с 

вярното име. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, да 

преминем към гласуване на предложението на господин Баханов за 

поправка на техническа грешка. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2456-МИ/18.09.2023 г. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило с вх. № МИ-11-64/18.09.2023 г. 

заявление от коалиция „Продължаваме промяната – Демократична 

България“, чрез пълномощника Александра Красимирова Стеркова, 

която ни информира, според предложеното заявление от Симона 

Валериева Ангелова и Даниела Викторова Стефанова, че желаят да 

бъдат освободени като членове на ОИК – Дупница. 

На тяхно място предлага да бъдат назначени Таня Даниелова 

Веселинова и Михаела Василева Георгиева, за което прилага и 

законово изискуемите документи. 

Подготвен е проект на решение във вътрешната мрежа 

относно промените в състава на ОИК – Дупница, които току-що 
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докладвах и с фактическата обстановка, която преди малко изложих 

в доклада си. 

Към предложението са приложени заявления от Симона 

Валериева Ангелова и Даниела Викторова Стефанова за 

освобождаването им като членове на ОИК – Дупница, както и 

декларации от двете предложени лица по чл. 75, чл. 80 и чл. 81 във 

връзка с ч. 66 и чл. 3, ал. 3 от Изборния кодекс от Таня Даниелова 

Веселинова и Михаела Василева Георгиева, както и копие от 

дипломите за завършено висше образование на двете лица. 

Предлагам Централната избирателна комисия да освободи 

като членове на ОИК – Дупница, Симона Валериева Ангелова и 

Даниела Викторова Стефанова с посочени ЕГН-та и анулира 

издадените им удостоверения. 

Назначава за членове на ОИК – Дупница, област Кюстендил 

Таня Даниелова Веселинова с посочено ЕГН и Михаела Василева 

Георгиева с посочено ЕГН. 

На назначените членове да им се издадат удостоверения. 

Всички документи са в оригинал. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

имате думата за мнения и становища. 

Ако няма, да преминем към гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2457-МИ/18.09.2023 г. 

Следващ докладчик – заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, предлагам ви 

проект на решение относно временна замяна на член на ОИК – 

Велинград, област Пазарджик. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-96/18.09.2023 г. от Иван Маринов, 
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упълномощен представител на партия „Възраждане“ за временно 

заместване на Радка Иванова Мандилова, член на ОИК – Велинград. 

Предлага се на мястото на Радка Мандилова да бъде назначен 

Мартин Миленов Дивов. 

Към предложението са приложени заявление от Радка 

Мандилова за временното й освобождаване за времето от 

18 септември до 14 октомври 2023 г., като член на ОИК, декларация 

и копие от дипломата за завършено висше образование на Мартин 

Дивов. Пълномощното на Иван Маринов е налично към преписката 

по назначаване на ОИК – Велинград. 

Предвид горното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава за член на ОИК – Велинград, област Пазарджик, 

Мартин Миленов Дивов със съответното ЕГН на мястото на Радка 

Иванова Мандилова със съответното ЕГН за времето от 18.09.2023 г. 

до 14.10.2023 г.  

На назначения член да се издаде удостоверение.“ 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на господин Войнов. Становища, мнения? 

Преминаваме към гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2458-МИ/18.09.2023 г. 

Продължаваме по дневния ред с точка: Доклади по дела, 

жалби и сигнали. 

Господин Войнов, има думата. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, в 

Централната избирателна комисия е постъпила жалба с вх. № МИ-
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10-89/16.09.203 г. срещу Решение № 35-МИ от 14 септември на ОИК 

– Столична.  

С оспорваното решение е определен броят на членовете на 

секционните избирателни комисии (без подвижни и служебни) на 

територията на Столичната община при произвеждане на изборите 

за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. ОИК е 

определила броя на всяка една секционна избирателна комисия на 

територията на Столична община да бъде от 7 членове. 

Жалбоподателят твърди, че решението е прието при 

нарушение на материалния и процесуалния закон. Твърди, че 

определянето на секциите с над 500 избиратели да са 7-членни, 

освен че ощетява партия „Възраждане“ е и нецелесъобразно, тъй 

като ще доведе до значително забавяне на изборния процес и 

обработката на изборните резултати. 

Моли Централната избирателна комисия да отмени Решение 

№ 35-МИ от 14 септември на ОИК – Столична, като неправилно, 

незаконосъобразно и нецелесъобразно. 

След като се запознах с изложеното в жалбата, решението 

според мен на ОИК – Столична, е правилно и следва да бъде 

оставено в сила, а жалбата срещу него да бъде отхвърлена като 

неоснователна със следните мотиви: видно от разпоредбата на 

чл. 92, ал. 4, т. 2 от Изборния кодекс, че броят на членовете на 

секционната избирателна комисия за секции с над 500 избиратели е 

до 9 членове, но не по-малко от 5, тоест броят на членовете може да 

е 5, 6, 7 ,8 или 9. Общинската избирателна комисия е определила 

броят на членовете за секции над 500 избиратели да е 7, поради 

което материалният закон не е нарушен. ОИК има оперативна 

самостоятелност да определи броя на членовете на СИК, като 

единствено трябва да съобрази изискването на чл. 92, ал. 6 от 

Изборния кодекс – всяка парламентарно представена партия или 

коалиция да има не по-малко от един член в СИК, тоест 

минималният брой членове на СИК следва да е 6, а не 5. 
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Предвид горното предлагам да вземем решение, с което да 

отхвърлим като неоснователна жалбата от Петя Бояджиева срещу 

Решение № 35 на Столична община и да потвърдим решението на 

ОИК – Столична. 

В този смисъл е подготвен и проект на решение, който е в 

моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 2 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Любомир Георгиев и 

Цветозар Томов). 

Решението е № 2459-МИ/18.09.2023 г. 

Продължаваме с точка втора от дневния ред. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви проект 

на решение с проектен номер 2523, с което да определим реда за 

проверка на кандидатите, предложен от партии, коалиции и местни 

коалиции и инициативни комитети за предстоящите избори. 

Проектът е обсъждан няколко пъти на работна група, 

включително и днес, така че няма да го представям подробно в 

отделните му точки. Единствено, както днес на работна група се 

разбрахме, последната точка ще завърши „до 29 октомври 2023 г“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2460-МИ/18.09.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с това решение и по 

повод получената информация от Комисията за установяване 

конфликт на интереси и незаконно придобито имущество ви 

предлагам да изпратим писмо, с което да поискаме информацията, 

която получихме за лицата, да ни бъдат изпратени данни за ЕГН, 

като обърнем внимание дали правилно е изписано името на 

посоченото под № 1 и под № 13 лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази връзка също така ви 

докладвам, че въз основа на изпратеното писмо от „Информационно 

обслужване“ АД с вх. № ЦИК-00-286/11.09.2023 г., както беше 

докладвано, възложих на звено „Регистри“ да извърши проверка във 

водения в Централната избирателна комисия регистър, съдържащ 

данни за лицата, осъдени да не заемат държавна и обществена 

длъжност. От извършената проверка се установява, че три от лицата 

не са фигурирали в регистъра. 

Преписките са установени и са включени в регистъра, който 

се води в ЦИК, който се намира в папка ЦИК-21, регистър на 

лишените от право да заемат изборна длъжност. Може да се 

запознаете с него. Там са и преписките, които са открити, че са 

докладвани от ЦИК, но не са предоставени на звено „Регистри“, така 

че регистърът, който се води в ЦИК и от „Информационно 

обслужване“ АД, вече е идентичен – това е във връзка с проверките, 

които ще бъдат извършвани. 
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В тази връзка ви докладвам само за запознаване писмо с вх. 

№ МИ-00-30/18.09.2023 г., което предлагам да обсъдим на работна 

група и да вземем решение как ще се извършват проверките, които 

следват от Решение № 2460, което взехме току-що. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, връщаме се 

с доклади в точка шеста. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от МВР с вх. № МИ-04-02-8/15.09.2023 г. във връзка с 

проверката на лица от списъка в писмото на „Карго-партнер“. 

Уведомяват ни, че за едно лице са установени данни за наличие на 

криминални прояви. Тъй като ние получихме и писмото от ДАНС, 

което докладвах на предходното заседание, предлагам да изпратим 

писмо до ГД „Жандармерия“, с което да им укажем да допуснат в 

склада на 21 септември останалите три лица. Проектът на писмо е в 

моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

МИ-11-63/18.09.2023 г., подадено от коалиция „Граждани за 

общината“ – от представляващите двете партии, които останаха в 

състава на коалицията, с което ни уведомяват, че във връзка с 

напускане на коалицията на една от партиите, съгласно решение на 

председателски съвет се правят следните промени: заличава се от 

председателския съвет представляващият напусналата партия и се 

заличава от представляващите коалицията също лицето, което 
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представлява напусналата партия, като коалицията остава да се 

представлява от останалите двама председатели заедно. Докладвам 

ви го за сведение в момента и предлагам да се отрази в публичния 

регистър на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви относно 

сключване и изпълнение на Договор № 15 от 12 юли 2023 г. за 

Централната избирателна комисия и „Информационно обслужване“ 

АД за обследване на IT инфраструктурата на Централната 

избирателна комисия.  

В моя папка от днешна дата с вх. № ЦИК-09-274 е налице 

докладна записка относно изпълнението по договора, като към нея е 

сканиран и докладът на Изпълнителя по договора за извършеното 

обследване. Посочва се, че е извършено в срок обследването, което е 

предмет на договора. В доклада е представена всичката изискана 

информация и предложения, както са описани в договора като 

предмет на договора, поради което се предлага приложените към 

писмото на „Информационно обслужване“ АД приемо-предавателни 

протоколи за приемане на работата по така сключения договор, да 

бъдат подписани, като с това бъде и приета извършената работа по 

този договор. 

Към цитирания номер на докладната записка тези приемо-

предавателни протоколи не са сканирани, но са налични в моята 

папка от 25 август, като сканирани и приложени към писмото от 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с документа по 

изпълнение на договора. 

Предлагам ви да бъде гласувано подписването на приемо-

предавателните протоколи, с които се приема извършената работа по 

сключения договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Стоянова има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

Определям за малко госпожа Матева да води заседанието. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам на вниманието ви писмо 

с вх. МИ-04-15 от Министерството на електронното управление, 

подписано от министъра, което съдържа предложение за среща на 

Министерството на електронното управление, „Информационно 

обслужване“ АД и Централната избирателна комисия, на която да се 

обсъдят дейностите по осъществяване на видеонаблюдението, 

видеозаснемането при преброяване на гласовете и съставянето на 

съответните протоколи. 

Предлагам да отговорим на това предложение с писмо за 

среща в четвъртък от 10,00 ч., ако няма други предложения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението? 

Заповядайте, колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Само за яснота на ситуацията. Винаги съм 

казвал, че всичко е в системна връзка. МЕУ действително ни кани на 

среща, но общо взето изпълнителят е „Информационно обслужване“ 

АД. С тях какво ще правим? Тях ще ги каним ли, няма ли да ги 

каним, защото чух само с МЕУ? Сега ще си играем, първо, с едните, 

после, с другите, пък накрая и двете институции заедно. Какво 

правим? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: При доклада ми казах и 

„Информационно обслужване“ АД. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Не, не каза. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Георгиев. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Ако съм пропуснал, но мисля, че го 

прочетох, срещата на Централната избирателна комисия ще е с 

Министерството на електронното управление и „Информационно 

обслужване“ АД. (Реплика от Ерхан Чаушев.) 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

доколкото разбирам, колегата Георгиев предлага в отговор на 

писмото на Министерството на електронното управление да 

уведомим, че Централната избирателна комисия има готовност за 

среща в ЦИК на 21 септември 2023 г. от 10,00 ч. 

Моля, режим на гласуване, като срещата ще бъде с 

Министерството на електронното управление и „Информационно 

обслужване“ АД. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващ докладчик – колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, с вх. № ЦИК-

07-79-4 сме получили за трети или четвърти път искане от зам.-

председателя на Естонската избирателна комисия да се свържем, за 

да им предоставим всичко, което е свързано с регламентирането на 

дейността на сдружения и фондации с нестопанска цел, различни 

политически партии, които са свързани с осигуряване на честна и 

прозрачна политическа конкуренция, колкото и абстрактно да звучи. 

Докладвам го за сведение. 

Получили сме и още една молба, която постъпва за втори път 

– вх. № ЦИК-07-81 от господин Андреас Гутри, който отново моли 

да му помогнем да се ориентира в базата данни с европейските 

избори от 2019 г. Пита ни колко са българите, живеещи във всяка от 

страните в Европейския съюз, колко от тях са се регистрирали за 

участие в изборите, както и обратното – за гражданите от 

европейски държави, в България. Докладвам отново за сведение. 
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Направил си е труда и погледнал нашата база данни, но не 

може да се ориентира в това. 

Последният ми доклад е с вх. № ЦИК-07-83-1. Напомнена ни 

е поканата за събитията, свързани с организирането на някакво 

световно събитие на Глобалната асоциация на жените в органите за 

управлението на изборите с наименование  RENEWE (Регионална 

европейска мрежа за овластяване на жените в изборите).  

Веднъж сме имали участие в Прага. Подновена е поканата за 

участие в семинар, свързан с подготовката на глобално събитие и 

очакват да потвърдим участие не по-късно от 15 септември. Тъй като 

има изречение, което позволява и по-късна регистрация, докладвам 

за запознаване.  

Госпожа Стоянова и госпожа Ганчева участваха в такъв 

семинар. Да помислят какво е отношението им към тази инициатива. 

За запознаване сега го докладвам. 

Самият семинар ще бъде на 8 и 9 ноември в Прага и ще 

предхожда глобалното събитие, което трябва да бъде в Париж. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, връщаме се 

в точка пета. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам жалба с 

вх. № МИ-10-102/18.09.2023 г., постъпила в ЦИК в 17,15 ч. Жалбата 

е до Върховен административен съд против Решение № 2440-МИ на 

ЦИК от 15 септември, подадена от упълномощен представител на 

ПП „Възраждане“. 

Преписката ще бъде комплектувана и внесена във Върховния 

административен съд. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с доклади в точка 

седма от дневния ред: 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната  

мрежа от днешна дата в папка с моите инициали са качени три 

предложения на изпълнителя АДВЕР ТЕХ за разяснителната 

кампания. 

Първото е за двата клипа, които обсъждахме и искахме 

корекции. Изпратени са коригирани варианти, които също бяха 

обсъдени на работно заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

предлагам едно по едно да ги разгледаме. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Добре. Да започнем с клиповете в най-

горната папка – клип 1 и клип 2. Обсъждахме ги на заседание.  

Нека да ги разгледаме и да видим какви бележки имаме към 

тях. Приемаме ли ги, или искаме корекции. Изпратени са с писмо – 

вх. № МИ-25-65, най-отдолу в папката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, от първата 

група разяснителни материали, а именно клип 1, имате ли 

предложения, изказвания? 

Ако няма предложения, ви предлагам да го одобрим. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, моля да видите третата папка с 

клип за гласуване на хора с увреждания. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по клип 3, 

предназначен за избирателите с увреждания, има ли изказвания и 

предложения? 

Моля да го одобрим. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Господин Томов, продължете с банерите. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Във втората папка са качени 

приложенията за банери за втори тур с добавяне датата на втория 

тур. 

Предлагам и тях да одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

банерите имате ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Тъй като вече имаме два одобрени 

клипа и времето ни преследва, предлагам да изпратим до медиите, с 

които сме контактували на миналите избори, писмо с молба да ни 

предоставят оферта за излъчване на разяснителната кампания на 

Централната избирателна комисия и с посочване на период на 

кампанията от края на тази седмица до датата на изборите. 

Конкретните дати, които предлагам, са от 21 септември до 

4 ноември 2023 г. като период на кампания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме изпращането на писмата за предоставяне в кратък срок на 



47 

офертите, които са ни необходими за излъчване на материалите от 

разяснителната кампания. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Колеги, правя предложение на страницата на Централната 

избирателна комисия в „Разяснителна кампания“ да се публикуват 

току-що одобрените материали – два клипа, в Раздел „Местни 

избори 2023 г. на съответното място. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за утре, 19 септември 2023 г. от 10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 18,20 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенографи: 

  Божидарка Бойчева 

 

  Стефка Аличкова 


